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Z A P I S N I K  

Sa 28. sjednice Upravnog odbora STSCG održane 24. maja 2019. 
godine  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Podgorica 24. maja 2019. godine  

 

 

 

 



STSCG  
Upravni odbor  
Br: 01- 
Podgorica, 24. maj 2019. godine 
 
Sjednici prisustvuju: Ratko Dedić, Milan Bojanić, Vesko Petričević, Ranko Boca, 
Nenad Raičević, Rodoljub Ćorić, Branko Cubović - članovi Upravnog odbora i 
Sunčica Rogić, sekretar STSCG. 
 
Odsustvuju: Jovica Franeta, Ratko Bataković 
 
Sjednicom je predsjedavao Ratko Dedić, predsjednik STSCG.  
 
Za ovu sjednicu utvrđen je sljedeći  
 
 

D N E V N I  R E D  
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice 
2. Donošenje odluke o učešću stranaca u Super ligi, sa utvrđenim datumom 

prelaznog roka za sezonu 2019/20 
3. Materijal Registracione komisije 
4. Način i metod rada STSCG sa problemima koji se javljaju u radu 
5. Odluka o raspodjeli sredstava za pomoć klubovima 
6. Dopis STK Tivat u vezi sa korišćenjem stolova STSCG na turniru Tivat Open 
7. Procedura organizacije takmičenja i linije komunikacije 
8. Pitanja i predlozi 

 
1. 
 

Zapisnik sa prethodne sjednice usvojen je jednoglasno. 

2. 

Nakon diskusije, UO je zadužio Stručni savjet da da mišljenje o učestvovanju 
stranaca u domaćim ligama. Rok za dostavljanje mišljenja je 5 dana na e-mail 
Saveza. Odluka po ovom pitanju biće donijeta na narednoj sjednici. 

Istovremeno, UO je utvrdio prelazni rok za sezonu 2019/20 - od 15. juna do 31. jula. 

3. 

Predsjednik Registracione komisije je predstavio materijal o procesu registracije. 
Upravni odbor je zadužio Registracionu komisiju da pripremi i dostavi Upravnom 
odboru predlog za promjenu pravilnika o registraciji. 



4. 

S obzirom na probleme sa kojim se suočavaju komisije u radu, Upravni odbor je 
donio zaključak da svaki predsjednik komisije podnese Izvještaj Savezu, ukoliko se 
suoči sa problemom u radu. Svaki dostavljeni izvještaj biće razmatran na prvoj 
narednoj sjednici Upravnog odbora. 
 
Dodatno, Upravni odbor je zadužio Sekretara, Sunčicu Rogić da o sledećim 
zaključcima obavijesti predsjednika sudijske komisije, Željana Šoća:  
 

a) Meč ne može biti odigran ukoliko sudija nema licencu. 
b) Sudijska licenca važi 4 godine. 
c) Članarina za sudije iznosi 40€ za godinu dana. 
d) Do početka nove takmičarske sezone, sudije moraju izmiriti dugovanja za 

sezonu 2018/19, kako bi stekli pravo suđenja u narednoj sezoni (rok 31. jul). 

S tim u vezi, UO je zadužio Nenada Raičevića, člana UO, da do naredne sjednice 
dostavi pregled neizmirenih obaveza prema Savezu od strane svih klubova koji 
učestvuju na nacionalnim takmičenjima (kotizacije), kao i od strane sudija sa 
licencama. 

 
5. 
 

Komisija formirana na prethodnoj sjednici nije sačinila predlog za kriterijume o 
raspodjeli sredstava za pomoć klubovima.  
 
UO je zadužio Sekretara da do naredne sjednice pripremi listu takmičara koji su 
nastupali u sezoni 2018/19 (registrovani takmičari iz klubova, koji su odigrali bar 
jedan zvanični meč na nacionalnim takmičenjima – ekipno, pojedinačno ili u dublu). 
Nakon sačinjene liste, Predsjednik će donijeti odluku o raspodjeli na narednoj 
sjednici. 
 

6. 
 

U skladu sa primljenim dopisom od STK Tivat, povodom ustupanja stolova za 
organizaciju međunarodnog takmičenja Tivat Open, UO je donio sledeći zaključak: 
Da se na dopis STK Tivat odgovori u najkraćem roku, uz naznaku da se vrijednost 
stolova umanjuje za 30% (po 10% za svaku godinu, stolovi su stari 3 godine), te da 
STK Tivat uplati 1100€, nakon čega stolove mogu preuzeti iz kancelarije Saveza.
  

7. 

Upravni odbor se upoznao sa procedurom za organizaciju takmičenja i linijama 
komunikacije i usvojio je predloženu proceduru sa nekim manjim izmjenama. Tim 



povodom, UO je zadužio Sekretara da pripremi finalnu verziju za naredni 
sastanak,radi verifikacije. 

 
8. 

a) UO je zadužio Stručni savjet da da predlog za dodjelu stipendije namijenjene 

Luki Karanoviću u iznosu od 500€. Rok za dostavljanje predloga je 7 dana. 

b) Dopis STK Budućnost – UO zadužio predsjednika Upravnog odbora da 

dostavi odgovor na dopis navedenom klubu. 

c) BTTU komisije – predlog za nominovanje predstavnika u komisijama BTTU da 

se sačini na narednoj sjednici. 

d) Formirana je komisija za sačinjavanje predloga projekta koji finansira ETTU 

sektor za razvoj, koju čine: 

1. Ranko Boca 

2. Milan Bojanić 

3. Sunčica Rogić 

Rok za predaju projekta je 9. septembar. 

e) Dopis STK Boka – proširenje Super lige na 8 ekipa – UO je zadužio Stručni 

savjet da da mišljenje o ovom predlogu. Rok za dostavljanje mišljenja je 5 

dana. 

f) Milan Bojanić predložio da se Super liga igra sa JOOLA FLASH lopticama sa 

tri zvjezdice. Predlog je usvojen. 

g) UO je zadužio selektorku, Dijanu Zonjić, do kraja dana dostavi spisak od 3 

igrača za prijavu na Evropsko prvenstvo za mlade. 

h) Nenad Raičević je predložio da se organizacija Trofeja Podgorice definiše za 

datum 30. jul (jedan dan prije organizacije Balkanskog prvenstva). Odluka po 

ovom pitanju donijeće se na narednoj sjednici. 

i) Nenad Raičević je predložio da Savez odredi dva selektora. S obzirom da 

Raičević nije imao predlog u pisanoj formi, UO je ovu tačku odložio za jednu 

od narednih sjednica. 

Sjednica je trajala od 12 do 17:30 časova. 

 
SEKRETAR STSCG           PREDSJEDNIK STSCG  

    Sunčica Rogić                  Ratko Dedić  


